
Dit kan toch niet: een mega blaashal aan de Liniedijk in onze woonwijk! 

 
Van: XX@gmail.com 
Aan: griffier 
Ma 18-3-2024 17:50 
 
Geachte griffier en raadsleden van de gemeente Leusden, 
  
Een paar weken geleden ben ik bij de bijeenkomst voor buurtbewoners van tennisvereniging LTV 
Leusden geweest. Ik ben zo geschrokken, dat ik het eerst goed moest laten bezinken. Nu mijn reactie, 
aan u.  
  
We kregen even de melding dat de vereniging een blaashal wil gaan plaatsen, recht voor mijn neus. 
Mooie presentatie erbij, alsof alles al in kannen-en-kruiken was. Ook de leverancier Polyned deed 
alsof het niks is.  
  
Dit kan toch niet! En hal van 72 m lang, 32 meter breed en 10 meter hoog, op korte afstand van mijn 
appartement op de Linieweg. 10 meter hoog: dat is tot ruim boven balkonhoogte. Als ik dan op mijn 
balkon sta kijk ik dus een 6 maanden lang tegen een enorm gevaarte aan. En als het grauw en/of 
donker weer is, gaat de ledverlichting in de hal aan en staat er een mega-lichtkoepel nagenoeg voor 
mijn raam. Tot 23.00 uur!  
 
En er draaien dag en nacht apparaten om de druk in de hal en de temperatuur op peil te houden. 
Weet u hoe ver geluid draagt? En hoe geluid tussen onze 2 woontoren weerkaatst? De vereniging en 
de leverancier bagatelliseren de overlast van licht en geluid. Dat zou ik ook doen als ik hun was, maar 
ik niet. Bijna nergens in het land staan dit soort hallen zo dicht in/bij woonhuizen. Daar is vast een 
hele goede reden voor. Mijn man en ik maken ons ontzettend veel zorgen. 
 
Ons woongenot en dat van de andere medebewoners van de Linieweg en de Sleedoornhof, wordt 
dadelijk enorm ingeperkt en voor wie?Voor tennissers uit de regio. Dus regionaal bedienen en lokaal 
belasten. Hoezo? 
 
En dan de waarde van ons appartement? Wat gebeurt daarmee? Uitkijken over een tennisbaan in 
huidige vorm en het fraaie groen van de Liniedijk is okay. Maar wat als je uitzicht voor 6 maanden per 
jaar wordt bepaald door een luidruchtige en lichtgevende mega-hal? Wie wordt daar blij van. Bedenk 
of u dat zou worden, als u een huisje wilt kopen. Ik niet! En op mijn vraag aan de verenigingsmensen: 
"Ik wil over 2 jaar mijn huis verkopen. Wat doet dit met de waarde van mijn huis?”, kreeg ik een 
lacherig antwoord: “Ach, dan verkoopt u toch gewoon in de zomer.” Werkelijk tenenkrommend. 
  
Kortom: ik ben ongerust en gestrest. Nu nog, na ruim 2 weken. En ik slaap er ook slecht van. Daarom 
richt ik mij persoonlijk tot u. Ik wil dat u weet wat er speelt, nog voor de vergunningaanvraag van LTV 
Leusden de deur uitgaat (en deze ongehoord via de ambtelijke weg wordt goedgekeurd). Hopelijk 
kan ik uw aandacht trekken, voor het behoud van ons woongenot, de leefbaarheid en de natuur. 
  
Kom persoonlijk uw licht eens opsteken. U bent van harte welkom bij mij/ons thuis. 
  
Met hartelijke groet, 
  
XX 
Bezorgde bewoners van de Linieweg X te Leusden 
Tel. X 


